
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 17. 9. 2014 

zasadacia miestnosť č. d. 318, MsÚ, Radlinského 2751/1,  Malacky 

v čase od 19:00 do 21:00 h 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská; 

                členovia komisie – Mgr. Martin Macejka, Lívia Spustová Dis. art., Eva Režná, 

                                               Rozália Habová, Bc. Andrej Hujsa, Bc. Milan Kojs; 

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD.. 

Ospravedlnení: Ing. Jozef Bulla, PaedDr. Viera Mária Adamovičová. 

Hostia: Ing. Ladislav Adamovič, ved. OE, Mgr. Michaela Hamiary Janotová, ved. OM. 
 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská. V úvode 
zasadnutia bol schválený nasledovný program:    
 
PROGRAM: 
1) Správa o výsledku NFK plnenia uznesení MsZ  za obdobie I. polroku  r.2014 – Z68/2014; 
2) Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta k 30.06.2014 – Z83/2014; 
3) Čerpanie rozpočtu mesta k 30.06.2014 a návrh zmeny rozpočtu mesta na rok 2014 – Z84/2014; 
4) Návrh na schválenie členstva v OZ Dolné Záhorie - Z90/2014; 
5) Rôzne. 
 
 Hlasovali: 5 za                                             0 proti                                           0 nevyjadril sa 
_____________________________________________________________________________ 
 
K bodu 1. 
V tomto bode programu sa členovia komisie oboznámili so správou o výsledku vykonanej finančnej 
kontroly plnenia uznesení MsZ za I. polrok r. 2014. 
 
Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho schváliť bez pripomienok. 
 
Hlasovali:          5 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 2. 
V tomto bode programu sa členovia komisie bližšie zaoberali monitorovacou správou k programovému 
rozpočtu mesta za prvý polrok roku 2014.  
 
Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie a žiada, aby správcovia jednotlivých 
programov reálne popísali komentáre pod jednotlivými tabuľkami, ktoré viac ozrejmia jednotlivé 
sledované ciele a ukazovatele. 
 
Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 



K bodu 3. 
V tomto bode vedúci ekonomického oddelenia, Ing. Ladislav Adamovič, stručne oboznámil členov 
komisie so stavom čerpania rozpočtu mesta Malacky k 30. 6. 2014. Na otázku predsedníčky komisie, či je 
možné neminuté prostriedky z jednej položky presunúť na inú položku v rámci oddelenia, odpovedal, že 
rozpočtovým opatrením primátora mesta je to možné.  
Komisia viedla rozpravu aj o kapitálovom transfere z Ministerstva kultúry SR, ktoré nám poskytlo 50 000 
eur účelovo viazaných na rekonštrukciu kaštieľa - obnovu komínov. Transfer musí byť vyčerpaný do 
konca tohto kalendárneho roka. 
 
Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie. 
  
Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 4. 
V tomto bode sa s členovia komisie zaoberali predkladaným návrhom vstupu mesta Malacky do 
občianskeho združenia Dolné Záhorie. Nakoľko prednosta MsÚ, ako predkladateľ tohto materiálu, bol 
služobne odcestovaný, predsedníčka komisie predložila členom komisie jeho písomnú odpoveď. 
 
Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie, podporuje vstup do OZ Dolné Záhorie, ale 
žiada, aby bolo na najbližšom zasadnutí MsZ  presnejšie vysvetlené, akým prínosom a strategickým 
cieľom sa bude odvíjať naša participácia a aké reálne priority nám z toho vyplývajú. 
  
Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 5. 
K tomuto bodu bola na zasadnutie komisie prizvaná vedúca oddelenia marketingu MsÚ, Mgr. Michaela 
Hamiary Janotová, s ktorou sa členovia komisie dohodli na ich účasti na mestskom podujatí Jablkové 
hodovanie 2014. Ďalej si členovia komisie rozdelili organizačné úlohy spojené s týmto podujatím. 
 
Uznesenie: členovia komisie sa rozhodli výťažok z predaja výrobkov venujú na zbierku určenú na 
rekonštrukciu kaštieľa. 
  
Hlasovali:          7 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 
 
V závere zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala všetkým zúčastneným a členov komisie vyzvala, 
aby si do budúceho posledného zasadnutia komisie prešli uznesenia z predchádzajúcich komisií, za 
účelom ich prípadného prerokovania a vyhodnotenia.  
 
 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
.......................................................                                      ...................................................... 
Ing. Ivana Nováková, PhD.                                            Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

    tajomníčka komisie                                                predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 
Príloha: prezenčná listina 
              
 
V Malackách, 18. 9. 2014 


